
Z Á P I S N I C A 
napísaná zo zasadania Obecného zastupiteľstva v Krušetnici 

konaného dňa 12. augusta 2011 

 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

 

P r í t o m n í : Poslanci podľa pripojenej prezenčnej listiny 

 

N e p r í t o m n í: Mgr. Terézia Pacoňová, Anna Rončáková 

 

H o s t i a :  PaedDr. Ing. Mária Olešová – riaditeľka ZŠ s MŠ Krušetnica 

 

 

     Zasadanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce p. Jozef Stančík, ktorý 

privítal prítomných a uviedol, ţe zasadanie obecného zastupiteľstva je uznášania schopné. 

Uviedol, ţe neprítomné sú poslankyne Terézia Pacoňová a Anna Rončáková, ktoré sa 

ospravedlnili, taktieţ privítal riaditeľku ZŠ s MŠ Krušetnica p. Máriu Olešovú. 

       Za zapisovateľku bola určená pracovníčka obecného úradu p. Alţbeta Páterková, za 

overovateľov starosta určil p. Antona Floreka a p. Daniela Dopatera. 

 

 

Navrhol tento program:  

 

1. Plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva 

2. Plnenie volebného programu za I. polrok 2011 

3. Rozbor hospodárenia za I. polrok 2011 

4. Správa riaditeľky ZŠ s MŠ Krušetnica o ukončení školského roka 2010/2011 a 

informácia o začatí školského roka 2011/2012 

5. Informatívna správa o výsledku kontroly z Obvodného úradu životného 

prostredia 

6. Informatívna správa COOP Jednota Námestovo o rekonštrukcii obchodnej 

jednotky 

7. Informatívna správa o výsledku skúšky vodovodného zdroja 

8. Informatívna správa o projekte „Dostavba kmeňových tried a telocvične k ZŠ 

Krušetnica“ 

9. Informatívna správa o rekonštrukcii strechy 12-bytovej jednotky 

10. Informatívna správa o aktivačnej činnosti 

11. Voľba hlavného kontrolóra obce 

12. Schválenie odkúpenia pozemku v IBV Sihly pod cestu a dokončenie prvej ulice 

13. Informácie poslancov o svojich volebných obvodoch 

14. Rôzne – prejednanie žiadostí 

15. Diskusia 

16. Schválenie uznesenia a záver 

 

R O K O V A N I E : 

 
Po prečítaní programu starosta obce vyzval poslancov, v prípade ak niečo majú na 

doplnenie alebo na zmenu programu, nech sa vyjadria. Poslanci jednohlasne schválili program 

jednania, nemali ţiadne návrhy ani pripomienky. 



V bode 1/ starosta obce oboznámil prítomných o plnení uznesenia z minulého zasadania. 

Podrobne oboznámil so všetkými bodmi uznesenia a uviedol, ţe na základe zápisnice zo 

zasadania komisie ţivotného prostredia, výstavby a územného plánovania bolo obecnému 

zastupiteľstvu odporučené odpredať parcelu, o ktorú ţiadali manţelia Dupčákoví avšak s tým, 

ţe miestny rigol zostane vo vlastníctve obce; ešte pred predajom bude vyhotovený 

geometrický plán na náklady ţiadateľov.  

K úlohe, kde mali starosta obce, zástupca starostu a riaditeľka ZŠ s MŠ ísť obzrieť stav 

v budove materskej školy a zhodnotiť nutnosť rekonštrukcie hygienického zariadenia starosta 

uviedol, ţe boli na obhliadke, avšak bolo dohodnuté, ţe momentálne sa ţiadna rekonštrukcia 

robiť nebude, nakoľko ešte nie je koniec roka, uvidí sa, či budú schválené nejaké eurá alebo 

nie. 

 

V bode 2/ starosta obce informoval o plnení volebného programu za I. polrok 2011 na 

základe plánu práce na rok 2011. Pred dokončením je výstavba telocvične, projekt „Záchrana 

prírodného dedičstva v česko-slovenskom prihraničí“ – budovanie náučného chodníka je stále 

v realizácii. Bolo vykonané vyspravenie obecnej komunikácie po zimných výtlkoch, 

ukončená kanalizácia v časti Za voda, začalo sa s rekonštrukciou obchodnej jednotky COOP 

Jednota, práce by sa mali realizovať cca 3 mesiace; taktieţ nám bola poskytnutá dotácia z MF 

SR vo výške 10.000,- € na výmenu okien v kultúrnom dome; s pílením niektorých líp na 

cintoríne sa začne v priebehu nasledujúcich mesiacov. Obec taktieţ vyzve výbor DPO na 

vykonanie revíznych prehliadok v obci, nakoľko nám to bolo uloţené kontrolou HaZZ 

v Námestove. Projekt na vytvorenie zberného dvora, ktorý bol podaný na tento rok nám nebol 

schválený, preto by bolo dobré podať novú ţiadosť, keďţe teraz vyšla nová výzva. Poslanci 

jednohlasne schválili predloţenie ţiadosti o nenávratný finančný príspevok na nový zberný 

dvor. 

 

V bode 3/ účtovníčka OcÚ p. Beganová predloţila Rozbor hospodárenia za I. polrok 

2011, ktorý tvorí prílohu č. 1 tejto zápisnice. Rozbor prítomným poslancom podrobne 

prečítala a oboznámila ich so všetkými poloţkami v príjmovej aj výdavkovej časti. Uviedla, 

ţe obec sa pri financovaní obecnej samosprávy riadila stanoveným rozpočtom. Plnenie 

rozpočtu v I. polroku 2011 bolo v súlade s rozpočtovými pravidlami na všetkých úsekoch 

samosprávy. Pripomienky zo strany poslancov neboli ţiadne, takţe Rozbor hospodárenia za I. 

polrok 2011 bol jednohlasne schválený.  

 

V bode 4/ starosta poprosil o podanie správy o ukončení školského roka 2010/2011 

riaditeľku ZŠ s MŠ Krušetnica p. Máriu Olešovú. Správa tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice. 

  

V bode 5/ starosta informoval o výsledku kontroly z Obvodného úradu ţivotného 

prostredia, ktorá sa konala dňa 28. 6. 2011. Uviedol, ţe obec bola oznámená na Obvodný úrad 

ţivotného prostredia v Námestove Občianskym zdruţením TATRY Liptovský Mikuláš pre 

nelegálnu skládku komunálneho a drobného stavebného odpadu v lokalite za mostom po 

pravej strane smerom na Lomnú v k. ú. Krušetnica. Na mieste bolo zistené, ţe došlo 

k porušeniu zákona o odpadoch, a preto bola obci uloţená povinnosť odstrániť túto nelegálnu 

skládku v termíne do 15. 7. 2011 a tieţ predloţiť právoplatné doklady o odvoze tohto odpadu; 

v opačnom prípade môţe byť obci uloţená pokuta do výšky cca 16.500,- €. Obec nápravu 

vykonala, skládka bola odstránená, preto zamestnanci OÚ ŢP, ktorí boli prítomní na kontrole 

zhodnotili, ţe obci nebude uloţená ţiadna pokuta. 

 

V bode 6/ starosta informoval o začatí rekonštrukčných prác obchodnej jednotky COOP 

Jednota v našej obci. S prácami sa začalo začiatkom augusta; momentálne prebieha 



rekonštrukcia baru Slon, kde sa na nejaký čas presťahuje predajňa potravín, aby sa mohlo 

pokračovať  s prerábkou potravín a bývalého pohostinstva. Potraviny budú zväčšené – obchod 

potravín + pohostinstvo. Práce by mali byť ukončené v priebehu 3 mesiacov.  

 

V bode 7/ starosta informoval o výsledku skúšky vodovodného zdroja. Boli odobraté 

vzorky Potravinovou a veterinárnou správou v Dolnom Kubíne a tieţ Úradom verejného 

zdravotníctva v Dolnom Kubíne. Výsledok prišiel zatiaľ len z potravinovej správy, kde 

výsledky vody boli v súlade so zákonom. Z hygieny ešte neboli doručené výsledky, v prípade, 

ţe voda bude v poriadku odpoveď nepríde a v prípade, ţe nebude dobrá, príde oznámenie 

spolu s pokutou. 

 

V bode 8/ starosta informoval o pokračovaní vo výstavbe telocvične podľa projektu. 

Telocvičňa je uţ pred kolaudáciou, ktorá sa bude konať 25. augusta. Prebiehajú drobné 

úpravy, ešte je potrebné vytmeliť a dolakovať parkety a začnú upratovacie práce. Do konca 

augusta sa však nestihne urobiť celková úprava, preto sa ráta s otvorením telocvične 

v priebehu mesiaca september.  

Tu tieţ starosta navrhol poslancom, aby sa vyjadrili, či sa bude telocvičňa otvárať 

slávnostne, či budú prizvaní na otvorenie aj predstavitelia okolitých škôl, obcí. Poslanci sa 

zhodli na tom, ţe je potrebné urobiť slávnostné otvorenie. Kedy presne bude otvorenie sa 

však upresní a dá sa včas vedieť všetkým poslancom.  

 

V bode 9/ starosta informoval o odstránení havarijného stavu strechy na 12 bj. Strecha 

bola zrekonštruovaná, stará krytina bola odstránená,  obila sa novými doskami a oplechovala. 

Práce vykonávalo Strešné centrum, s. r. o. Námestovo. Faktúra za práce bude doručená 

v najbliţších dňoch. 

 

V bode 10/ starosta informoval o pokračovaní v aktivačnej činnosti so zamestnancami, 

ktorých obec zamestnala na základe Dohody o poskytnutí príspevku na podporu 

zamestnanosti na realizáciu opatrení na ochranu pred povodňami a na riešenie následkov 

mimoriadnej situácie - § 50j. Pracovný pomer majú uzatvorený do 31. 10. 2011. Tieto dni 

začali s čistením rigolu od p. Jozef Mešku smerom nadol a budú aj naďalej vykonávať práce, 

ktoré vyplývajú z tejto dohody. 

 

V bode 11/ starosta obce uviedol, ţe nám prišla odpoveď na ţiadosť z MV SR, sekcie 

verejnej správy, v ktorej obec ţiadala o podanie stanoviska k voľbe hlavného kontrolóra  vo 

veci nezlučiteľnosti funkcie hlavného kontrolóra. Podľa ich vyjadrenia nedochádza 

k nezlučiteľnosti funkcií v prípade zástupcu riaditeľa základnej školy. Avšak ako ďalej 

uviedli, ţe je to len ich právny názor, nakoľko nie sú oprávnený podávať právne záväzný 

výklad zákona. Preto poslanci pristúpili k voľbe; dohodli sa na tajnej voľbe, kde č. 1 mala 

kandidátka p. Mária Naništová a č. 2 p. Alena Miklušáková. Pri sčítaní hlasov bol výsledok: 3 

poslanci č. 1, 2 poslanci č. 2. Avšak na zvolenie hlavného kontrolóra je potrebný súhlas 

nadpolovičnej väčšiny všetkých poslancov. 2 poslankyne boli neprítomné, takţe ţiadna 

z kandidátok nezískala nadpolovičnú väčšinu, preto sa podľa zákona uskutočnilo druhé kolo 

volieb. V druhom kole je zvolený ten, kto získa najväčší počet platných hlasov. Výsledok 

v druhom kole bol: 3 poslanci zvolili č. 1 a 2 poslanci č. 2. Po tomto výsledku bola zvolená za 

hlavnú kontrolórku obce p. Mária Naništová. Hlavnú kontrolórku bude vykonávať od 1. 9. 

2011 v rozsahu 2,5 hod. týţdenne a odmenou, ktorá jej prináleţí podľa zákona o obecnom 

zriadení č. 369/1990 Zb. § 18c.  

 



V bode 12/ starosta uviedol, ţe v prípade dokončovania pozemkov v IBV Sihly v I. ulici 

je potrebné ešte schváliť odkúpenie pozemkov pod cestu, ktorá vedie k pozemkov. Uviedol, 

ţe všetkých vlastníkov, ktorí sa tam nachádzajú, zastupuje SPF. Preto sa to urobí vyhlásením 

domnelých dedičov, od ktorých to obec odkúpi. Kúpna cena je 1,33 €/m2, čo spolu 

predstavuje sumu 571,50 €. Prítomní poslanci uviedli, ţe súhlasia s odkúpením pozemkov, 

nakoľko cesta je tam potrebná a bude dobré, keď bude vysporiadaná a bude vo vlastníctve 

obce. 

 

V bode 13/ starosta vyzval poslancov, aby podali informácie o svojich volebných 

obvodoch. 

Poslankyňa Danka Jančová uviedla, ţe je potrebné opäť vyhlásiť v MR reláciu ohľadom 

vysýpania smetí. Máme veľkoobjemné kontajnery, kaţdá domácnosť má svoju KUKA 

nádobu, avšak smeti máme všade v okolí; ako bolo aj vyššie spomínané, boli vytvorené 

nelegálne skládky, za ktoré obci hrozia v prípade opakovania pokuty. 

Pri tejto pripomienke starosta uviedol, ţe veľkoobjemné kontajnery budú vysypané 

a odstránené z miest, kde sa teraz nachádzajú, nakoľko vţdy keď sa vysypú na druhý deň sú 

plné. Nelegálne skládky budú porovnané a budú ohradené drôtom a pri nich nápis „Zákaz 

sypať smeti“. 

Poslanec Jozef Dorušák  uviedol, ţe je potrebné opätovne upozorniť p. Jozefa Janečka, 

č. 73 na nesprávne čistenie ţumpy. Túto pravidle čistí v obedňajších hodinách, čo na jednej 

strane spôsobuje zápach a na druhej táto hadica tvorí prekáţku na miestnej komunikácii; 

taktieţ popri hadici sa nachádzajú dosky, z ktorých trčia klince, preto tam môţu autá ľahko 

dostať defekt. 

K tomuto starosta uviedol, ţe opätovne bude upozornený p. Janeček na túto skutočnosť avšak 

uţ pod hrozbou pokuty, nakoľko uţ bol viackrát upozorňovaný a stále na to nereaguje. 

 Poslanec Martin Bodorík uviedol, ţe je potrebné do budúcna pouvaţovať o úprave 

chodníka na Zhoreliskách, popri p. Monike Dupčákovej. Bolo by dobré, keby sa to riešilo 

aspoň čiastočne schodami, alebo počas zimného obdobia tento chodník uzavrieť s tým, ţe kto 

tadiaľ pôjde, pôjde na vlastné riziko. Taktieţ upozornil na vyvalenú značku označujúcu obec 

na konci obce smerom na Lomnú. 

K týmto pripomienkam starosta uviedol, ţe môţe sa do budúcna rátať s úpravou časti 

chodníka vyspravením  betónovými kockami. K vyvalenej dopravnej značke uviedol, ţe túto 

pravidelne opravujú, avšak väčšinou ju vţdy vyvalia mladší občania Lomnej, ale keď je 

vyvalené, bude znova opravená. 

 Poslanec Anton Florek uviedol, ţe je potrebné odvodniť cestu pri p. Marte Kytašovej, 

nakoľko pri prudkých a silných daţďoch tam voda stojí a vytvára veľkú mláku. 

Tu starosta uviedol, ţe v najbliţšom období sa týmto budú zaoberať; cesta by sa odvodnila 

a to vykopaním rigolu z cesty popri opornom múre rieky Klinianka.   

 

V bode 14/ starosta oboznámil poslancov o ţiadosti p. Mgr. Jany Ondrigovej, bytom 

Sedliacka Dubová a ţiadosti p. Ľubomíra Ţilinca a manţ. Marcely, obaja bytom Lomná 

o pridelenie bytu v 12 bj.  

Pani Ondrigová ţiada o pridelenie z dôvodu, ţe od nového školského roka nastupuje v ZŠ na 

miesto učiteľky a denné dochádzanie do zamestnania by bolo časovo i finančne náročné. 

Manţelia Ţilincoví ţiadajú o prideleni z dôvodu, ţe sa chcú osamostatniť, momentálne bývajú 

u matky p. Ţilinca. 

Tu prítomní poslanci jednohlasne schválili prenájom bytu v 12 bj. pre p. Mgr. Janu 

Ondrigovú, nakoľko ona sa bude v našej obci zdrţiavať, v ZŠ bude vyučovať, venovať sa 

mimoškolským aktivitám. Aj keď nespĺňa podmienku, ţe byt sa poskytuje iba rodinám, 

v tomto prípade sa urobila výnimka z dôvodu, ţe o byt neţiadala ţiadna rodina z našej obce. 



Taktieţ uviedli, ţe ţiadosť manţelov Ţilincových je potrebné viesť v evidencii, nakoľko 

v prípade uvoľnenia iného bytu sa bude opätovne rozhodovať o všetkých ţiadostiach. 

Ďalej starosta informoval o ţiadosti p. Andreja Krajčoviča, bytom Krušetnica 143 

o schválenie otváracích hodín pre predajňu Textil § Obuv, ktorá bola otvorená v nebytových 

priestoroch poţiarnej zbrojnice. Návrh otváracích hodín bol priloţený v ţiadosti a tieto boli 

od pondelka – piatka od 8.30 – 12.00 obed 13.00 – 16.30 a v sobotu od 9.00 – 12.00. Všetci 

prítomní poslanci s návrhom otváracích hodín súhlasili a jednohlasne ich schválili. 

Taktieţ bola predloţená ţiadosť p. Ľudmily Zelnickej, bytom Krušetnica č. 244 

o prenájom priestorov v bývalých priestoroch kaderníctva v KD, za účelom zriadenia 

krajčírskej dielne od 1. 9. 2011.  

Tu starosta uviedol, ţe p. Zelnická si chcela otvoriť krajčírsku dielňu vo svojom rod. dome, 

ktorý má postavený v IBV Sihly, avšak ešte doteraz nemajú vlastníci listy vlastníctva, ktoré 

by však do konca roka mali byť vybavené. Potom by si dielňu presťahovala tam. Preto 

prítomným poslancom doporučil ţiadané priestory prenajať.  

Poslanci sa zhodli na tom, ţe miestnosť je prázdna, nevyuţitá, treba ju vyuţiť a preto 

jednohlasne súhlasili s jej prenájmom. Do konca roka 2011 bude túto miestnosť vyuţívať bez 

platenia nájomného, ak sa bude pokračovať v podnikaní aj naďalej, t. j. v roku 2012, výška 

nájomného bude určená na najbliţšom obecnom zastupiteľstve. 

 Ďalej starosta predloţil ţiadosť ZŠ s MŠ v Krušetnici o schválenie nákladov na nákup 

potravín na jedno jedlo podľa vekových kategórií stravníkov a príspevok zákonného zástupcu 

dieťaťa a ţiaka vo výške nákladov na nákup potravín s účinnosťou od 1. 9. 2011 v súlade so 

zákonom o výchove a vzdelávaní, nakoľko MŠ SR dňa 27. 7. 2011 zmenilo finančné pásma. 

Súčasný príspevok by sa oproti navrhovanej úpravy zvýšil pre MŠ o 0,06 €, pre ţiakov I. a II. 

stupňa ZŠ o 0,05 € a pre zamestnancov a cudzích stravníkov o 0,06 €.  

Pri tejto ţiadosti všetci prítomní poslanci s navrhovanou zmenou súhlasili, nakoľko oni 

neovplyvnia výšku nákladov na nákup potravín, keďţe kaţdoročne ceny potravín rastú, preto 

jednohlasne schválili navrhovanú zmenu nákladov na nákup potravín. 

 Taktieţ bola predloţená ţiadosť firmy Iancor, s. r. o. Krušetnica 237 o odpočítanie 

spotreby vody, nakoľko firma mala poruchu na vodovode a bola prevedená výmena 

meracieho zariadenia. Nikdy predtým takú vysokú spotrebu vody nemali. 

K tejto ţiadosti poslanci uviedli, ţe keďţe skutočne nikdy táto firma nemala spotrebu cca 

4500 m3 a na poruchu sa prišlo aţ pri odpisovaní vodomeru, bolo by dobré im tieţ výjsť 

v ústrety ako po minulé roky občanom, ktorí prvýkrát mali poruchy. Poslanec Jozef Dorušák 

navrhol spriemerizovať spotrebu podľa vlaňajšieho roka, ktorá predstavovala spotrebu cca 

600 m3, t. j. 300,00 € + 199 € ako príplatok za odpustenie celkovej výšky. Faktúra by sa 

potom upravila z pôvodných 2.313,66 € na výšku 499,- €. Navrhovanú opravu faktúry 

schválili všetci prítomní poslanci. 

 Ďalej bola predloţená ţiadosť p. Martiny Dibdiakovej, bytom Krušetnica 147 o úpravu 

obecného rigolu, t. j. poloţenie rúr, ktorý sa nachádza za jej rodinným domom. O úpravu 

ţiada z dôvodu, ţe v čase silných daţďov a tieţ v jarnom období voda aj po vyčistení z rigolu 

vyteká a zaplavuje jej pozemok a záhradu. 

Pri tejto ţiadosti poslanci uviedli, ţe rigol sa upravovať rúrami nebude, nakoľko rúry sú drahé 

a momentálne nie sú na to peniaze. Doporučili starostovi dať v rámci aktivačnej činnosti tento 

rigol vyčistiť; k čomu starosta uviedol, ţe ako uţ spomínal, začalo sa s čistením rigolu od 

vyšného konca a bude sa pokračovať aţ na jeho samý koniec, tak tento rigol bude vyčistený. 

 

V bode 15/ ktorý bol určený na diskusii ţiaden z poslancov nevystúpil, nakoľko sa 

diskusia konala pri kaţdom prejednávanom bode. Preto starosta poţiadal zapisovateľku 

o prednesenie návrhu na uznesenie. 

 



U Z N E S E N I E  č. 4/2011 

________________________ 
 

 

Obecné zastupiteľstvo v Krušetnici 

 

A.  BERIE NA VEDOMIE 

 

1/ plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva; 

2/ plnenie volebného programu za I. polrok 2011; 

3/ správu riaditeľky ZŠ s MŠ Krušetnica o ukončení školského roka 2010/2011; 

4/ informatívnu správu o výsledku kontroly z Obvodného úradu ţivotného prostredia; 

      5/ informatívnu správu o rekonštrukcii obchodnej jednotky COOP Jednota v našej obci; 

      6/ informatívnu správu o výsledku skúšky vodovodného zdroja; 

      7/ informatívnu správu o projekte „Dostavba kmeňových tried a telocvične k ZŠ 

Krušetnica“; 

      8/ informatívnu správu o rekonštrukcii strechy 12-bytovej jednotky; 

      9/ informatívnu správu o aktivačnej činnosti; 

 

 

B. SCHVAĽUJE 

 

      1/ rozbor hospodárenia za I. polrok 2011; 

      2/ predloţenie ţiadosti o NFP na projekt zberného dvora; 

      3/ pridelenie 1-izbového bytu v 12 bytovej jednotke pre p. Mgr. Janu Ondrigovú, bytom 

          Sedliacka Dubová 69 od 1. 9. 2011; 

      4/ prenájom nebytových priestorov v bývalom kaderníctve pre p. Ľudmilu Zelnickú,  

          bytom Krušetnica č. 244; 

      5/ úpravu faktúry pre firmu IANCOR, spol. s r. o., 029 54 Krušetnica 237 za odber vody 

          za obdobie od 1. 7. 2010 do 30. 6. 2011 na výšku 499,- €; 

      6/ odpredaj pozemku pre manţelov Pavla a Veroniku Dupčákových, bytom Krušetnica č.  

          251 o ktorý ţiadali v ţiadosti s tým, ţe miestny rigol zostane vo vlastníctve obce ; 

      7/ predaj pozemkov a to C-KN parc. č. 840/73 TTP o výmere 79 m2 v 1/5-úč., C-KN  

          parc. č. 842/127 TTP o výmere 126 m2 v 1/5-úč., C-KN parc. č. 842/132 TTP o výmere  

          158 m2 v 1/5-úč., C-KN parc. č. 842/129 TTP o výmere 175 m2 v 1/10-úč., C-KN parc.  

          č. 840/134 TTP o výmere 130 m2 v 1/5-úč., C-KN parc. č. 842/151 TTP o výmere 64  

          m2 v 1/5-úč., C-KN parc. č. 842/136 TTP o výmere 152 m2 v 1/10-úč., C-KN parc. č.  

          842/15 TTP o výmere 160 m2 v 1/10-úč., C-KN parc. č. 842/165 TTP o výmere 153  

          m2 v 1/10-úč., C-KN parc. č. 842/174 TTP o výmere 147 m2 v 1/10-úč., C-KN parc. č.  

          842/181 TTP o výmere 147 m2 v 1/10-úč., C-KN parc. č. 842/190 TTP o výmere 66  

          m2 v 1/10-úč., C-KN parc. č. 842/139 TTP o výmere 152 m2 v 1/5-úč., C-KN parc. č.  

          842/158 TTP o výmere 28 m2 v 1/5-úč., C-KN parc. č. 842/152 TTP o výmere 65 m2  

          v 1/5-úč., C-KN parc. č. 842/162 TTP o výmere 135 m2 v 1/5-úč., C-KN parc. č.  

          842/172 TTP o výmere 141 m2 v 1/5-úč., C-KN parc. č. 842/179 TTP o výmere 138  

          m2 v 1/5-úč., C-KN parc. č. 842/188 TTP o výmere 78 m2 v 1/5-úč., E-KN parc. č.  

          3701/3 orná pôda o výmere 133 m2 v 1/5-úč., E-KN parc. č. 3732 orná pôda o výmere  

          142 m2 v 1/5-úč. a C-KN parc. č. 842/145 TTP o výmere 159 m2 v 1/10-úč. za sumu  

          1,33 €/m2, čo spolu predstavuje sumu 571,50 €; 

      8/ príspevok na nákup potravín pre: 

          deti z MŠ - finančný limit potravín 1,12 € 



                 z toho desiata – 0,26 € 

                            obed – 0,64 € 

                            olovrant – 0,22 € 

          žiaci I. stupeň ZŠ – finančný limit potravín 0,95 € 

          žiaci II. stupeň ZŠ – finančný limit potravín 1,01 € 

          zamestnanci + cudzí stravníci – finančný limit potravín 1,12 € 

                                             - reţijné náklady 1,70 € 

 

 

C. NESCHVAĽUJE 

 

      1/ pridelenie 1-izbového bytu v 12 bytovej jednotke pre manţelov Ľubomíra a Marcelu 

          Ţilincových, obaja bytom Lomná č. 92; obec bude viesť ţiadosť aj naďalej v evidencii; 

 

       

D. VOLÍ 

 

      1/ hlavného kontrolóra obce p. Máriu Naništovú, bytom Krušetnica č. 101 s účinnosťou 

          od 1. 9. 2011 s úväzkom 2,5 hod./týţdenne; 

 

 

E. UKLADÁ 

 

       1/ starostovi obce dať v rámci aktivačnej činnosti: 

           - opraviť značku značku označujúcu obec na konci obce smerom na Lomnú; 

           - vyčistiť rigol poza rodinný dom p. Martiny Dibdiakovej, bytom Krušetnica č. 147; 

           T: do budúceho zastupiteľstva 

       2/ starostovi obce opätovne písomne upozorniť p. Jozefa Janečka, bytom Krušetnica č. 73 

           na nesprávne čistenie ţumpy pod hrozbou uloţenia pokuty; 

           T: do budúceho zastupiteľstva 

       3/ starostovi obce do budúcna riešiť vyspravenie časti chodníka na Zhoreliskách  

           betónovými kockami a odvodnenie cesty pri p. Marte Kytašovej, bytom Krušetnica č.  

           51 vykopaním rigolu 

       4/ starostovi obce dať vyhlásiť v miestom rozhlase reláciu ohľadom vysýpania  

           komunálneho odpadu; 

            

Keďţe program jednania bol vyčerpaný a ďalšie pripomienky neboli, starosta dal 

hlasovať za uznesenie. Uznesenie bolo jednohlasne schválené. Starosta obce poďakoval 

prítomným za účasť a zasadanie ukončil. 

 

Zapísala: Alţbeta Páterková 

 

 

Overovatelia: Daniel Dopater, v. r. 

  

 Anton Florek, v. r. 

 

 

 

Starosta obce: Jozef Stančík, v. r. 

















 



 

 


